



# communiqué

25

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MARCH 11, 1983  
LE 11 MARS 1983

VISIT TO CANADA OF THE  
MINISTER OF FOREIGN AFFAIRS OF MEXICO,  
MARCH 15-17, 1983

---

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that the Foreign Minister of Mexico, Bernardo Sepulveda Amor, will pay a visit to Canada from March 15 to 17, 1983.

During his visit, Mr. Sepulveda will have discussions with Mr. MacEachen about various aspects of Canada-Mexican relations and about multilateral subjects of mutual interest. He will also meet with the Honourable Gerald Regan, Minister of State (International Trade) and the Honourable Marc Lalonde, Minister of Finance, as well as with the Honourable Jeanne Sauv , Speaker of the House of Commons.

\* \* \* \* \*

VISITE AU CANADA DU  
MINISTRE DES AFFAIRES  TRANG RES DU MEXIQUE,  
15 AU 17 MARS 1983

---

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secr taire d'Etat aux Affaires ext rieures, a annonc  aujourd'hui que le ministre des Affaires  trang res du Mexique, Bernardo Sepulveda Amor, effectuera une visite au Canada du 15 au 17 mars prochain.

Lors de cette visite, M. Sepulveda aura des entretiens avec M. MacEachen sur diff rents aspects des relations canado-mexicaines et sur des questions multilat rales d'int r t mutuel. Il rencontrera  galement l'honorable Gerald Regan, ministre d'Etat (Commerce international), l'honorable Marc Lalonde, ministre des Finances et l'honorable Jeanne Sauv , Orateur de la Chambre des Communes.